
 

V. ZASEDÁNÍ DĚTSKÉHO PARLAMENTU MĚSTA JILEMNICE VE ŠKOLNÍM 

ROCE 2014-2015 

konané dne 5. 1. 2015 od 14:30 hod. v prostorách ICM (č.p.1) Jilemnice 

 

Přítomno: 11 zástupců z jednotlivých škol (viz prezenční listina), 1 zástupce byl omluven, 

přičemž počet pro hlasování byl 7.  

Hosté :  Martin Šnorbert – koordinátor zdravého města, 

             Milena Šafaříková – vedoucí OŘP Scolarestu  

             Libuše Vohnická – vedoucí pobočky Scolarestu v Jilemnici 

 

1) Beseda o školním stravování 
Přítomní členové dětského parlamentu vcelku zkonstatovali, že jsou spokojeni se školním stravováním i s jeho 

úrovní;  z námětů a připomínek jen některé: 

- měla by se zlepšit organizace obědových přestávek, aby bylo žactvo i studentsvo lépe rozděleno 

(největší nápor na výdej stravy po 6. Vyučovací hodině) – úkol pro ředitele škol lépe koordinovat 

rozvrhy ! 

- bylo zmíněno  předbíhání  a to nejenom z řad starších žáků a studentů, ale i ze strany dospělých 

strávníků a byli zmíněni i učitelé (nejsou tak nejlepším příkladem naši mládeži!) 

- dohled nad stravováním má zaměstnanec scolarestu, přesto koordinátor (Šnorbert) postrádá 

pedagogický dohled z řad stravujících se učitelů 

- zástupci DP byli požádáni , aby tlumočili ve třídách, že je třeba se chovat ohleduplněji ve frontách a to i 

při volbě jednotlivých jídel – je možné k výdeji kde nikdo není „předběhnout“ musí být ale zachován 

koridor pro odchod od předcházejícího výdejního místa 

- kdo chce mít jistotu jídla dle jídelního lístku, může si ho den předem „zabookovat“, pokud však odebere 

jiné jídlo, je mu toto odečteno také. Objednávky a další informace lze získat na webových stránkách 

scolarestu 

- na jednu kartu je možné se slevou odebrat jen jedno jídlo denně, ostatní jídla jsou za plnou cenu 

- půl roku před účinností zákona  byly u jídel uváděny alergeny (seznam alergenů je u jídelního lístku u 

příborů) , nyní  se tato povinnost (od ledna) vztahuje na všechna stravovací zařízení  

- umístění výdeje polévky až na konci výdejního místa vyplynulo z požadavku škol 

- při dotazu na oblíbená jídla toho moc členové nezmínili (špenát, guláš, hrachová polívka, řízek, smažák,  

zelňačka....) 

- každý měsíc by měl být den krajové kuchyně, specialit 

- nabídka připravených zeleninových salátů ( hlavní jídlo) bude po celý rok 

- nečistiota na příborech byla způsobena dočasnou nefunkčností myčky (cca 2 dny) 

 

 

NEPŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ MAJÍ MOŽNOST SE K DANÉ PROBLEMATICE VYJÁDŘIT DO KONCE 

MĚSÍCE  LEDNA (pošlete koordinátorovi na e-mail své připomínky a náměty, ten zachová Vaši anonymitu a 

předá paním Šafaříkové a Vohnické),  pokud máte nějaké oblíbené jídlo, může být také zařazeno do jídelníčku. 

NADÁLE PLATÍ , ŽE NEJÚČINNĚJŠÍ JE UPLATNIT PŘIPOMÍNKU KE KVALITĚ STRAVY A I 

K JINÝM ZÁLEŽITOSTEM V PROSTORÁCH SCOLARESTU HNED ! (buď u okýnka u kuchařek, nebo 

u vedoucí, pokud bude možné zjednat nápravu, byla tato přislíbena zástupci scolarestu ) 

 

2) Souboj tříd 
 

Termín konání je  27. a 28. ledna 2015. V úterý budou začínat 8. a 9. třídy, ve středu budou souboj mezi třídami  

šestými a sedmými.  Putovní poháry byly navráceny od minulých vítězů (kvarta a 7. B ZŠ Harracha) a nyní se 

nachází v postorách ICM. Lenka Sedláčková zajišťuje štítek s vítězi roku 2014. Předběžně dohodnuto, že 

organizace turnaje se zúčastní 10 parlamentářů 

Schůzka organizačního výboru se bude konat  12.1 . 2015  (pondělí) v ICM od 14:30 h). 
Koordinátor se pokusí zajistit účast tělocvikářů na této schůzce ...   
 

 



 

3) Projekt Jilemnice – udržitelná 

Členové DP budou včas informováni o přednášce o udržitelném rozvoji (ta asi proběhne 

některé dopoledne)  i o vyhlášené soutěži 

 

4) Dotaz na stojan na kola (možnost uzamčení) u Společenského domu Jilm 
Tento bod zůstává v patrnosti 
 

5) Pořádání soutěží pro MŠ 
Členky dětského parlamentu Lucka Házová a Hanka Soukupová na dnešním jednání nebyly přitomny, takže 

bod se přesouvá na příští jednání (případně mohou dříve podat zprávu koordinátorovi a starostovi DP). 

 

Případné další náměty na činnost je možné uplatnit kdykoli prostřednictvím starosty nebo 

koordinátora a bude projednáno na nejbližším jednání dětského parlamentu. 

Vzhledem k poměrně dlouhé besedě byl ještě dohodnut termín příštího parlamentu a jednání 

bylo ukončeno. 

Příští jednání DP bude dne 16. 2. 2015 od 14:30  hod v prostorách  ICM 

Jilemnice. 

 

 
Zapsal: Martin Šnorbert,  

Koordinátor zdravého města 


